
 

Datum: 15-01-2024 

Betreft: notulen MR 4 

Afwezig: - 

      

         1. Notulen 15-01-2024 

Geen opmerkingen 

    

          2. Schoolevaluatie Dia M ronde 

Bespreken van DIA M. 

Rekenen heeft dit schooljaar de focus. 

WE scoren veel "blauw". Score I en II. 

De score van vorig schooljaar staat er ook bij.  

Samen met de leerkrachten wordt er verder ingegaan op de resultaten van DIA. Focus ligt op 

rekenen: wat ga je als leerkracht komende tijd doen aan rekenen met de resultaten van DIA in je 

achterhoofd? 

Rebecca geeft uitleg over het F1 en S1 niveau. 

Groep 8: Uitslag doorstroomtoets is binnen. 

31 kinderen van groep 8 zijn getoetst.  

Je kunt 390 punten scoren. Wij hebben 361,7 gescoord. We weten nog niet hoe deze score zich 

verhoudt tot het landelijk gemiddelde en de inspectienorm. 

Kinderen krijgen een individueel rapport. 

Deze resultaten gaan ook naar SKPO. 

 

              

           3. Groepsverdeling 24-25 

Is al over gecommuniceerd in de mededelingen. 

Het is prettig als er parallelgroepen zijn. 

Vraag vanuit de MR: Overweging groep 0? Ligt aan het aantal kinderen dat instroomt.  

Vooralsnog is dat hier niet aan de orde. Ook niet schooljaar 24-25. 



 

                    

          4. Jaarplanning 24-25 

Op de jaarplanning staan de vakanties, ook de juni break, en studiedagen. 

Is akkoord. 

 

          5. NPO gelden 

NPO gelden zijn te besteden tot juni 2025. 

Vanuit SKPO: "menukaart" kansrijk onderwijs. Scholen krijgen de mogelijkheid om vakdocenten aan 

te nemen voor een bepaald bedrag.       

 

          6. Leerlingtelling 

Is al gestuurd in de mededelingen. 

 

 

          7. Vakantierooster 

Is besproken  jaarplanning) 

 

         8. Mededelingen van uit : 

 

Directie:- 

OR:- 

GMR: Burgerschap werd besproken. 

Team: Inloop ouders op ma en vr per 18 maart. Zijn bezig met digitale geletterdheid, analyse DIA 

toetsen en het maken van de rapporten.  

 

9. Rondvraag 

Bart:  

Nieuwkomers in Son en Breugel. Angela en Marjolein zijn naar een bijeenkomst hierover geweest. 

De scholen en de gemeente zijn verkennend bezig over dit onderwerp. 



Er is veel onrust in Breugel over wat er gaat gebeuren. Bart geeft aan dat het misschien een idee is 

om dit onderwerp te bespreken in de klassen in het kader van burgerschap. 

Joyce:  

Hoe is het met de begeleiding naar de gym? Zijn er voldoende ouders? Dit gaat goed. 

Verwachting is dat de Bongerd in januari klaar is. 

 

Kim: 

Vraag over aftreden MR. 

Rooster van aftreden komt volgende vergadering aan de orde. 

 

Rebecca: 

Alle info over groepsverdeling e.d. graag intern houden. 

 

               

                

                                  

         

                             

           

         

                                     

            

 

         

           

    

 

 

                       

         

    

 



      

                           

  

 


